
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από  το  αριθ.13/24-10-2016 πρακτικό τακτικής συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης,  
  
Αριθ. Απόφασης 257                                                                Περίληψη 

Έγκριση Τεχνικού Προγράμματος του Δήμου 
Ξάνθης έτους 2017. 

 
Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 24 Οκτωβρίου 2016 ημέρα Δευτέρα και ώρα 18:30, 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των συνεδριάσεων του, 
ύστερα από την αριθ.πρωτ.40470/20-10-2016 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού 
Συμβουλίου που επιδόθηκε σύμφωνα με το Νόμο στο καθένα από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, 
και κοινοποιήθηκε στο Δήμαρχο Ξάνθης και με την προεδρία του Προέδρου Δρεμσίζη Ιωάννη για να 
συζητήσει και να πάρει αποφάσεις στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας διάταξης. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 41 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 33 
δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ
1) Δρεμσίζης Ιωάννης (Πρόεδρος) 
2) Ανταμπούφης Νικόλαος 
3) Γιαννώτα Θεοδώρα 
4) Γουναρίδης Στυλιανός 
5) Δημούδη Χρυσούλα 
6) Ηλιάδης Θωμάς 
7) Θεοδωρίδης Αναστάσιος 
8) Ιγιαννίδης Στέφανος 
9) Καμαρίδης Ιπποκράτης 
10) Καρά Οσμάν Χασάν Λεβέντ 
11) Κίρατζη Ερκάν 
12) Κολλάρος Γεώργιος 
13) Κυριακίδης Αλέξανδρος 
14) Λομβαρδέας Μιχαήλ 
15) Λύρατζης Πασχάλης 
16) Μιχαλοπούλου Αλίκη 
17) Μπαντάκ Σιαμπάν 

18) Μπένης Δημήτριος 
19) Μπογιάρ Αχμέτ Σελαϊντήν 
20) Μποζ Ραμαδάν 
21) Μυλωνάς  Γεώργιος 
22) Παπαδόπουλος Κυριάκος 
23) Παρτσαλίδου Δέσποινα 
24) Πυρνάρη Ειρήνη 
25) Σδρέβανος Μαρίνος 
26)  Ταρενίδης Παναγιώτης 
27) Τριανταφυλλίδης Κων/νος 
28) Τσαρεκτσή Τζενάν 
29) Τσιακίρογλου Σωτήριος 
30) Τσεγγελίδης Ιωάννης 
31) Τσέπελης Εμμανουήλ 
32) Φανουράκης Εμμανουήλ 
33) Χατζηευφραιμίδης Ιορδάνης 

ΑΠΟΝΤΕΣ
1) Αγκόρτσας Απόστολος 
2) Βασιλούδης Ηλίας 
3) Γκιρτζίκη Αλεξία 
4) Καρά Αχμέτ 
5) Μούρκας Χρήστος 

 
6) Ξυνίδης Αθανάσιος 
7) Χασάν Ογλού Ορχάν 
8) Χασάν Ογλού Φερτούν 

(οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και προσκλήθηκαν νόμιμα)        
     
Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται ο Δήμαρχος Ξάνθης κ. Χαράλαμπος Δημαρχόπουλος και o Πρόεδρος της 
Δημοτικής Κοινότητας Ευμοίρου κ. Κυψελίδης Δημήτριος  
 
Γίνεται μνεία ότι οι δημοτικοί Σύμβουλοι Στυλιανός Γουναρίδης, Καρά Οσμάν Χασάν Λεβέντ, Μπογιάρ 
Αχμέτ Σελαϊντήν, και Τσεγγελίδης Ιωάννης αποχώρησαν από τη συνεδρίαση κατά τη συζήτηση του 17ου 
θέματος της ημερήσιας διάταξης 
 

Ο Πρόεδρος Ιωάννης Δρεμσίζης κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου και 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου στο 17ο θέμα της ημερήσιας διάταξης το οποίο προτάθηκε για συζήτηση ως 2ο 
θέμα της ημερήσιας διάταξης, την αριθ.πρωτ.38508/7-10-2016 εισήγηση της Εκτελεστικής Επιτροπής Δήμου 
Ξάνθης σχετικά με την έγκριση του Τεχνικού Προγράμματος οικ. Έτους 2017. 
 Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έθεσε υπόψη του σώματος την αριθμ.3/2016 απόφαση της Εκτελεστικής 
Επιτροπής σύμφωνα με την οποία καταρτίζει και εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο το Τεχνικό  
Πρόγραμμα του Δήμου Ξάνθης έτους 2017 ανά ΠΗΓΗ ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ. 

Επακολούθησε συζήτηση η οποία βρίσκεται καταγεγραμμένη σε ηλεκτρονικό αρχείο που τηρείται στο 
αρχείο του γραφείο του Δημοτικού Συμβουλίου.   

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στο δημοτικό σύμβουλο Στυλιανό Γουναρίδη ο οποίος 
μεταξύ των άλλων που είπε, ρώτησε αν στο τεχνικό πρόγραμμα μπορεί να προστεθούν και οι εγκαταστάσεις 
του γηπέδου της Χρύσας. 
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Απαντώντας η Δ/ντρια της Τεχνικής Υπηρεσίας απάντησε ότι μπορεί να γίνει αλλαγή του τίτλου του 

κωδικού 15.7322.02 σε «Διαμόρφωση – Αποκατάσταση Αθλητικών χώρων στη Χρύσα» και να 
συμπεριληφθούν όλοι οι αθλητικοί χώροι της Χρύσας.  

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Γεώργιο Κολλάρο ο οποίος μεταξύ 
άλλων στην τοποθέτησή του είπε: «Εμείς συνήθως κάνουμε τις παρατηρήσεις μας, όταν θα ‘ρθει και η 
οικονομική έκφρασή του συνήθως είμαστε ενάντια, ως αυτό το πρόγραμμα απλώς λέω ότι θα μπορούσε να 
έχει κι άλλα πράγματα. Εμείς θέλουμε να βάλουμε μόνο δύο. Το ένα είναι ότι πλέον στην 
Πανεπιστημιούπολη κινείται πάρα πολύς κόσμος, η μεταφορά του τμήματος πολιτικών μηχανικών μετακινεί 
καθημερινά πάρα πολύ κόσμο, υπάρχει ένα ζήτημα ασφάλειας των κινούμενων με τα πόδια και επομένως θα 
πρέπει μετά με το καθάρισμα που έγινε του δρόμου λόγω της έλευσης του Προέδρου της Δημοκρατίας να 
δούμε λίγο μήπως μπορέσουμε να φτιάξουμε και πεζοδρόμια για τα παιδιά κυρίως που έρχονται εκεί με τα 
πόδια. το ένα είναι αυτό. Το δεύτερο είναι μάλλον πολιτικό και δεν νομίζω ότι μπορεί να λυθεί απόψε. 
Υπάρχει ένα ζήτημα με το μουσικό σχολείο που είναι σχολείο βέβαια όλου του νομού και όχι μόνο της 
Ξάνθης. Ο σύλλογος γονέων και η διεύθυνση του σχολείου ζητάει να αξιοποιηθεί ένα ακίνητο το οποίο η 
Εκτενεπόλ προόριζε για εκπαιδευτήρια. Βέβαια να βρεθούν τόσα πολλά χρήματα ώστε να μπορέσει κανείς να 
βάλει εκεί ένα πραγματικά καινούριο μοντέρνο σύγχρονο κτήριο είναι πολλά. Μήπως όμως θα έπρεπε να 
κάνουμε μία πρόβλεψη χωρίς να θέλω να θίξω και το διπλανό δήμο που σήμερα ο δήμος Αβδήρων φιλοξενεί 
το συγκεκριμένο σχολείο, μήπως στην πορεία των πραγμάτων μέσα στο χρόνο δεν είναι τόσο μακρινό θέλω 
να πω. Και επομένως αν βάλουμε ενδεικτικό ποσό που δεν θα φτιάχνει σχολείο αλλά θα εξασφαλίζει ότι 
μπορείς να το συζητήσεις κάποια στιγμή μήπως …πολιτικά το λέω δηλαδή και όχι από οικονομική άποψη 
μήπως αξίζει τον κόπο ο δήμος να το δει».  

Αμέσως μετά ο Δήμαρχος κ. Χαράλαμπος Δημαρχόπουλος διευκρίνισε: «Το ζητούμενο δεν είναι 
βάλουμε κι άλλα στο τεχνικό πρόγραμμα. Το ζητούμενο είναι να μπορέσουν οι τεχνικές υπηρεσίες αυτά που 
έχουμε στο τεχνικό πρόγραμμα να τα εκπονήσουν, να τα τελειώσουν, να πληρωθούν οι ανάδοχοι και να πάμε 
στ’ άλλα. Ήταν πολύ εύκολο σήμερα να βάλουμε σ’ ένα τεχνικό πρόγραμμα κι άλλες παρεμβάσεις μέσα στην 
πόλη. Κι αν θέλετε κι αν δεν υπάρχει χρηματοδότηση να κόψουμε από κάτι άλλο με δημοτικά λεφτά και να 
τα βάλουμε. Η αγωνία μας είναι να μπορέσουν να υλοποιηθούν, βλέπετε ότι το κυνοκομείο από πέρυσι είναι 
μέσα στο τεχνικό πρόγραμμα και πάει και στην επόμενη χρονιά. Γιατί είναι μια σειρά μελετών που 
απαιτούνται, οι αδειοδοτήσεις, είναι χρονοβόρες διαδικασίες. Σχολικές μονάδες. Ήδη είμαστε στο τελευταίο 
στάδιο να υποβάλλουμε προτάσεις και για το 18ο δημοτικό και για το 4ο λύκειο, είναι ζήτημα αν με τα 
διαθέσιμα 15εκατομμύρια για όλη την ΑΜ-Θ που υπάρχουν όσο αφορά την ανέγερση σχολείων εάν μπορέσει 
έστω ο δήμος να πάρει ένα από αυτά τα σχολεία. Όποιος προλάβει να καταθέσει πρόταση. Ξέρετε ότι είναι 
μια διαδικασία που 10 χρόνια ολόκληρα ταλανίζει με τις διαδικασίες δεν είναι μία εύκολη υπόθεση. Το να το 
βάλουμε μέσα στο τεχνικό πρόγραμμα είναι το πιο εύκολο. Το να μπορέσουν να ολοκληρωθούν οι 
διαδικασίες και αύριο να έχει ο κόσμος αυτό το οποίο σήμερα βάλαμε στο τεχνικό πρόγραμμα αυτό είναι το 
δύσκολο. Αυτό που είπατε σχετικά με το δρόμο αυτόν που πράγματι έγινε προς το Δημοκρίτειο Πανεπιστήμιο 
νέες αίθουσες και αν θυμάμαι καλά πρέπει να πήγε κάτω και η αρχιτεκτονική, το πρόβλημα το έχει δει η 
τεχνική υπηρεσία το έχουμε δει κι εμείς ως δημοτική αρχή και το έχουμε βάλει μέσα στο να κάνουμε την 
παρέμβαση με επιστασία θα έλεγα με τα 8μηνα τα οποία τα περιμένουμε μέχρι τέλους του μήνα αν όλα πάνε 
καλά. Τουλάχιστον στις διαδικασίες. Και αυτό και την περιοχή που είναι στο στρατοδικείο θα έλεγα στην Αγ. 
Ειρήνη που θέλουνε εκείνα τα κανάλια σκέπασμα και ένα κομμάτι που είναι στην αστυνομική σχολή 
μπροστά το οποίο κι εκεί έχει πάρα πολύ κόσμο. Πολλές μικρές παρεμβάσεις θα έλεγα θα εξυπηρετηθούν οι 
τεχνικές υπηρεσίες με τις 8μηνες συμβάσεις, τα έχουμε βάλει κι έχουμε κάνει τεχνικό δελτίο το οποίο 
ζητήθηκε από το υπουργείο με βάσει αυτές τις 8μηνες συμβάσεις».  

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Εμμανουήλ Φανουράκη ο οποίος 
μεταξύ άλλων στην τοποθέτησή του είπε: «Πραγματικά η παράταξή μας και πιστεύω ότι το απέδειξε και 
πέρυσι με την ψήφιση του τεχνικού προγράμματος είχε όλη τη διάθεση για συναίνεση απόψεων και για 
γέφυρες διαλόγων για το καλό της πόλης. Δυστυχώς όμως με το φετινό πρόγραμμα αποδεικνύεται ότι δεν 
υπάρχει ούτε όραμα, ούτε σχέδιο, ούτε μια κατεύθυνση του πού πάμε. Έργα που επαναλαμβάνονται, έργα που 
ξαναμπαίνουν, είτε είναι κολυμβητήριο, είτε είναι το κυνοκομείο, είτε τις παιδικές χαρές, πραγματικά δηλαδή 
πόσοι από εσάς προχωράτε σήμερα στο δρόμο και δεν σας ενοχλούν οι πολίτες είτε για το κολυμβητήριο, είτε 
για το κυνοκομείο, είτε για τις παιδικές χαρές. Η σύμβαση που έχει υπογράψει ο δήμος με την Παρκοτεχνική 
έλεγε ότι σε 4 μήνες δηλαδή από τις 18 Απριλίου που υπογράφτηκε, δηλαδή 18 Αυγούστου και περιθώριο 2 
μήνες 18 Οκτωβρίου θα είχαν ολοκληρωθεί οι παιδικές χαρές. Ακόμα οι παιδικές χαρές δεν έχουν παραδοθεί. 
Κολυμβητήριο. Μ’ αυτό που ακούσαμε σήμερα από το δήμαρχο δεν βλέπω το κολυμβητήριο ν’ ανοίγει ούτε 
το 2018. Ποια είναι η λύση; Εγώ θα έλεγα οι υπηρεσίες του δήμου αυτοί που συμβουλεύουν το δήμαρχο και 
όχι την τεχνική υπηρεσία, λέω την εκτελεστική επιτροπή δεν κάνανε μια απλή έρευνα. Η εταιρία που 
κατασκεύασε τις κολυμβητικές δεξαμενές στους Ολυμπιακούς αγώνες και στο Ρίο και στο Λονδίνο. Ξέρετε 
το κόστος μιας ανοιχτής κολυμβητικής δεξαμενής καινούριας; Δίπλα ακριβώς στο κλειστό κολυμβητήριο που 
είναι το γήπεδο του μπάσκετ; Ξέρετε ποιο είναι το κόστος έτοιμη κατασκευασμένη; 200.000€. Δεν μπορούμε 
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να δώσουμε σαν δημοτικό συμβούλιο τη δυνατότητα στους ξανθιώτες, στα παιδιά που θέλουν να  μάθουν, 
στους ανθρώπους αυτούς που δεν ξέρουν μπάνιο, στους ανθρώπους με κινητικά προβλήματα, για 5-6 μήνες 
όσο διαρκεί να κάνουμε αυτό το πράγμα; Δεν μπορούμε σαν δημοτικό συμβούλιο κάποιος να το προτείνει 
200000€ να επενδύσουμε; Αφού δεν είναι θέμα χρημάτων, αφού στα πεπραγμένα παρουσιάσαμε 10εκ€ ότι 
έχουμε χρήματα. Δεν μπορούμε να διαθέσουμε 200000€; Κι αν δούμε ότι δεν γίνεται το κολυμβητήριο, γιατί 
έχει πολλά προβλήματα με τις άδειες, ν’ αγοράσουμε κι ένα μπαλόνι φουσκωτό να δώσουμε τη δυνατότητα 
στους ξανθιώτες να δουλεύει και το χειμώνα; Δεν μπορούμε να το κάνουμε αυτό.  Εμείς το προτείνουμε. Αν 
θέλει ο δήμαρχος μπορεί να το κάνει. Τι μπορούμε να πούμε δηλαδή εμείς γι’ αυτό; Ποιο τεχνικό πρόγραμμα 
να συνηγορήσουμε; Όταν τα ίδια έργα μπαίνουν, βλέπουμε εδώ εξυπηρετήσεις, όσο και ν’ ακούγεται σκληρό, 
υπάρχει ένα γήπεδο στην παλιά Χρύσα και υπάρχει κι ένα γήπεδο στην Εκτενεπόλ. Ξέρετε πόση απόσταση 
έχουν αυτά τα δύο γήπεδα; 1χλμ. Κι εμείς θέλουμε να κάνουμε προπονητήριο. Υπάρχουν δύο γήπεδα που 
αγωνίζονται ομάδες. Είναι το γήπεδο της Χρύσας και το γήπεδο της Εκτενεπόλ. Τώρα αν δεν μπορούν να 
συνεννοηθούν οι ομάδες για το πιο γήπεδο θα έχει προπόνηση δεν έχει υποχρέωση το δημοτικό συμβούλιο να 
δημιουργεί προπονητήρια, δεν έχει υποχρέωση το ΔΣ να στερεί τον ξανθιώτικο λαό από το κολυμβητήριο για 
να κάνει προπονητήρια. Δεν συνηγορούμε, καταψηφίζουμε το τεχνικό πρόγραμμα, δεν υπάρχει ούτε όραμα 
ούτε σχέδιο». 

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Δημήτριο Μπένη ο οποίος μεταξύ 
άλλων στην τοποθέτησή του είπε: «Είθισται πολλές φορές και έχει γίνει πάρα πολλές φορές η αντιπολίτευση 
το τεχνικό πρόγραμμα με όποιες ελλείψεις ή με οτιδήποτε διαφορές κι αν υπάρχουν στη σκέψη ή στο στόχο 
να το ψηφίζουν. Με τη λογική ότι ακόμη κι ένα ελλιπές τεχνικό πρόγραμμα είναι καλό να υλοποιείται. 
Έχουμε όμως σήμερα εδώ έναν πίνακα απορρόφησης, ο οποίος πίνακας από μόνος λέει τα πάντα. Δεν 
χρειάζεται να συζητάμε ούτε για επιμέρους θέματα ούτε να φωνάζουμε ο ένας τον άλλον τι έγινε και τι δεν 
έγινε. Αυτός ο πίνακας από μόνος του λοιπόν όχι εφτά δικαιολογίες να γράψουμε, δεκαεφτά να γράψουμε δεν 
δικαιολογείται. Και δεν είναι θέμα υπηρεσιών. Η εύκολη λύση είναι να ξεκινήσουμε με τις υπηρεσίες. Αυτές 
οι υπηρεσίες οι ίδιες και μάλιστα ελλιπέστερες της σημερινής, κάνανε απορροφήσεις 49%, οι ίδιες υπηρεσίες 
έχουν κάνει μεγαλύτερα ποσοστά παλαιότερα. Εκεί που πονάει το τεχνικό πρόγραμμα είναι σ’ αυτό που λέμε 
όλοι, δεν εμπνέει και δεν έχει όραμα. Δεν πάει αυτή την πόλη πουθενά. Είναι ένα τεχνικό πρόγραμμα 
διαχείρισης καθημερινότητας όπως την καταλαβαίνει ο καθένας και αυτό κρίνεται απ’ όλους μας και από τον 
ξανθιώτικο λαό αλλά αν μου πει κάποιος μ’ αυτή την απορροφητικότητα και μ’ αυτά τα υποέργα διότι για 
μένα έργο πνοής γι’ αυτή την πόλη είναι οι είσοδοι της πόλης. Εάν εσείς είστε ευχαριστημένοι εγώ ξέρω ότι 
10 ξανθιώτες να ρωτήσουμε και οι 10 θα μας πουν ότι οι είσοδοι της πόλης και από τις δυο πλευρές δεν είναι 
καλές. Όλες οι μοντέρνες πόλεις, όλες οι πόλεις που θέλουν να πουν ότι είναι ανεπτυγμένες έχουν κάνει τις 
εισόδους τους. Και αυτά τα έργα όπως βλέπετε εγκαταλείπονται. Θα μου πείτε δικαίωμά μας. Έτσι το 
βλέπουμε εμείς. Εγώ όμως ένα τεχνικό πρόγραμμα δεν μπορώ να το δω βάζω 100000 είτε για εδώ είτε για 
εκεί, δεν είναι ανάπτυξη αυτή, δεν είναι όραμα αυτό και σίγουρα δεν είναι όραμα τα μεγάλα έργα. Αυτή η 
απορροφητικότητα λοιπόν και η έλλειψη οράματος που δείχνουν μια απλή διαχείριση ούτε για την 
καθημερινότητα θα μας αναγκάσει για φέτος ούτε εμείς να ψηφίσουμε αυτό το τεχνικό πρόγραμμα. Ο 
Καλλικράτης σας έδωσε 5 χρόνια όχι για να ετοιμαζόμαστε για την τελευταία χρονιά, σας έδωσε 5 χρόνια για 
να κάνετε πολλά και χρήσιμα έργα τον πρώτο, δεύτερο, τρίτο τέταρτο χρόνο και να πεις μετά στους 
ξανθιώτες εγώ πήρα την πόλη από δω και την πήγα εκεί. Εσείς έχετε σταματήσει την πόλη και περιμένετε για 
να κάνουμε ίσως ένα μεγάλο τεχνικό πρόγραμμα προεκλογικά. Δεν θέλω να το πιστεύω αλλά η 
απορροφητικότητα δείχνει αυτό. Χαίρονται κάποιοι ότι υπάρχουν λεφτά δεν θα ‘πρεπε να χαίρονται. Τα 
λεφτά πρέπει να είναι στα έργα. Αυτό το τεχνικό πρόγραμμα για ένα δήμο της τάξεως του δήμου Ξάνθης και 
μ’ αυτά που έχει παρουσιάσει μέχρι τώρα δεν βάζει ούτε πέτρα πάνω στην πέτρα. Οι ασφαλτοστρώσεις και τα 
πεζοδρόμια δεν είναι τεχνικό πρόγραμμα. Γι’ αυτό το λόγο εμείς δεν θα το ψηφίσουμε έχοντας συναίσθηση 
βέβαια και της ευθύνης αλλά έχοντας συναίσθηση ότι ίσως η διοίκηση αποφασίσει τουλάχιστον για του 
χρόνου να δώσει ένα όραμα στο τεχνικό πρόγραμμα και τότε εδώ είμαστε να συναινέσουμε κι εμείς».  

Ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο κ. Σωτήριο Τσιακίρογλου ο οποίος στην 
τοποθέτησή του είπε: «όσο αφορά για το συγκεκριμένο τεχνικό πρόγραμμα, το χρηματικό απόθεμα είναι 
πάρα πολύ μεγάλο που θα έπρεπε να ήταν προστιθέμενη αξία και όφελος για τους δημότες τους επισκέπτες 
τους καταναλωτές τους ανθρώπους που έρχονται στην πόλη μας. Εδώ βλέπουμε ένα τεχνικό πρόγραμμα με 
πολύ χαμηλή απορροφητικότητα, ένα πρόγραμμα που δυστυχώς δεν έχει όραμα δεν έχει προοπτική δεν έχει 
ένα στόχο πέραν των μικροεξυπηρετήσεων που έχει να κάνει με ασφαλτοστρώσεις οι οποίες είναι σε πολύ 
μεγάλο ποσό για το δήμο της Ξάνθης, πεζοδρόμια και οτιδήποτε άλλο. Όσο αφορά για το τεχνικό πρόγραμμα, 
εμείς δεν κάναμε ερωτήσεις γιατί θεωρούμε ότι οι ερωτήσεις είναι τεχνικής φύσεως, έχουμε όμως πολιτική 
τοποθέτηση, καταρχήν το καταψηφίζουμε όχι στο σύνολό του, εν μέρει, υπερψηφίζουμε το τεχνικό 
πρόγραμμα όσο αφορά τα σχολεία και οτιδήποτε έχει να κάνει με την εκπαίδευση, για την ακίνητη περιουσία 
έχουμε να πούμε ότι πολλές φορές έχουν πάει διεκδικήσεις σε δικαστήρια όπου δυστυχώς δεν εμφανίστηκαν 
και στην προηγούμενη δημοτική αρχή και στην σ’ αυτήν τη δημοτική αρχή, οι αιρετοί προκειμένου να 
διεκδικήσουν τα ιδιοκτησιακά μας δικαιώματα. Απεμπολούμε ουσιαστικά με τη μη προσέλευση στα 
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δικαστήρια ιδιοκτησιακά δικαιώματα. Είναι σοβαρό το θέμα, υπάρχουν καταγγελίες για το συγκεκριμένο 
θέμα, κατανοώ την προηγούμενη διοίκηση διότι ήταν προεκλογικά και δεν πήγαν αιρετοί, αλλά τώρα 
οφείλουμε όλοι μας να διεκδικήσουμε αυτά που πρέπει να διεκδικήσουμε. Υπάρχει μία ευτυχής συγκυρία της 
κυκλοφοριακής μελέτης. Δυστυχώς η μελέτη αυτή την παραλάβαμε σήμερα. Θα μπορούσε το τεχνικό 
πρόγραμμα η εκτελεστική επιτροπή να συμπεριλάβει πολλά θέματα από την κυκλοφοριακή μελέτη εάν θέλει 
να έχει ένα όραμα, εάν θέλει να έχει μία αναμόρφωση ουσιαστικά της πόλης και όχι αυτά τα μικρά έργα. Όσο 
αφορά που αναφερθήκαμε στο κολυμβητήριο, στο κυνοκομείο κτλ, να είστε σίγουροι ότι και το 2017 δεν 
πρόκειται να γίνει τίποτε διότι είναι σήριαλ το οποίο τραβάει πολλά χρόνια και δεν βλέπουμε ουσιαστικά και 
κανένα αποτέλεσμα. Εμείς θεωρούμε ότι η σωστή θέση και αυτό θα πράξουμε ως συνδυασμός εάν θέλουμε 
ένα έργο να μπει στο τεχνικό πρόγραμμα, η σωστή ροή είναι ότι πρέπει να μπει στην εκτελεστική επιτροπή 
και θα καταθέσουμε, έχουμε έτοιμες τις προτάσεις μας, όσο αφορά στην παλιά πόλη πολλά θέματα ένα εξ’ 
αυτών η οδός Θάσου στην οποία δυστυχώς έχει πέσει τσιμέντο δεν φαίνεται το λιθόστρωτο, δεν έχει 
διαμορφωθεί εδώ και πολύ καιρό, η πρόταση που κάναμε για τη Λ. Στρατού όπου πρέπει να υπάρξει ένα 
κομμάτι που θα μπορεί ο κόσμος να περνάει από το μπλοκ των οικοδομών στο απέναντι σημείο, όσο αφορά 
για την πυρασφάλεια, έχουμε τα έγγραφα, θα τα φέρουμε στο επόμενο ΔΣ για το ποια δουλειά έγινε στην 
πυρασφάλεια της παλιάς πόλης, που δεν υπάρχει καμία μελέτη, είναι θέματα και έργα τα οποία δυστυχώς δεν 
έχουν μπει στο τεχνικό πρόγραμμα. Έργα, τα οποία είναι μεγαλόπνοα, είναι έργα τα οποία είναι ουσιαστικής 
δομής που πρέπει να μπουν στο πρόγραμμα εάν θέλουμε να έχουμε μια πόλη λειτουργική, μια πόλη η οποία 
θα την επισκέπτεται ο κόσμος και θα μπορούμε να χαιρόμαστε για την πόλη που έχουμε. Επαναλαμβάνω και 
λέω ότι καταψηφίζουμε το τεχνικό πρόγραμμα διότι είναι δίχως όραμα, αποσπασματικό και δεν έχει να κάνει 
με την πραγματικότητα, πλην όμως συμφωνούμε μ’ αυτό που γίνεται στα σχολεία και σε όλη την 
εκπαίδευση».   

Ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο κ. Ιπποκράτη Καμαρίδη ο οποίος στην 
τοποθέτησή του είπε: «Εμείς θα συμφωνήσουμε κατά ένα μεγάλο βαθμό σ’ αυτό που είπαν οι προλαλήσαντες 
και για ν’ αποδείξουμε τα λεγόμενα θα σας αναφέρω απλά τη λίστα, τον κατάλογο που αφορά την 
απορροφητικότητα και τα πεπραχθέντα κατά κάποιο τρόπο. Από 49% το 2013, πέσαμε στο 24,53 για το 2015 
και στο 26,9 είναι η πρόβλεψη. Ακόμα και η πρόβλεψή σας, ακόμα και το μέλλον που διαγράφετε είναι κατά 
πολύ υπολειπόμενο από την όχι και εντελώς άριστη διαχείριση του 2013. Οπότε φανταστείτε…ο κ. Μπένης 
είπε προηγουμένως ότι σταματήσατε την ανάπτυξη της πόλης. Εγώ θα πω όχι κ. Μπένη δεν σταμάτησε η 
ανάπτυξη της πόλης. Η πόλη πήγε κατά πολύ πίσω. Κι αυτό φαίνεται από τα νούμερα που εσείς οι ίδιοι μας 
καταθέτετε εδώ. Το γεγονός ότι δεν υπάρχει όραμα είναι γνωστό, φαίνεται, όπως φάνηκε και από τα 
πεπραγμένα που πριν από λίγες μέρες κάνατε στα οποία μέσα δεν είδαμε ούτε ένα καινούριο έργο, ούτε μία 
καινούρια μελέτη. Οπότε και με βάσει αυτά που είπαμε προηγούμενα εμείς καταψηφίζουμε αυτό το 
πρόγραμμα αλλά όπως πάντα εάν χρειαστεί να γίνει οποιοδήποτε έργο θα είμαστε στο πλευρό του υπεύθυνου 
αντιδημάρχου που εσείς επιλέξατε για να προχωρήσει όλο αυτό το τεχνικό πρόγραμμα». 

Ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο κ. Νικόλαο Ανταμπούφη ο οποίος στην 

τοποθέτησή του είπε: «Μετά και τη δήλωση που έγινε στην αρχή από τον κ. Δήμαρχο ότι οι προβλέψεις του 

Οκτωβρίου και του Νοεμβρίου πέφτουν έξω, δυσκολεύομαι  να πιστέψω την εισήγηση. Γιατί είναι πρόβλεψη 

Οκτωβρίου Νοεμβρίου. Γνωρίζω ότι παλιότερα είχαμε τα έργα του 1€ τα οποία μπαίνανε για να γεμίζουνε με 

πολλές γραμμές το πρόγραμμα και να «εμφανίζεται» έργο. Και από τη μία εικονική κατάσταση πάμε να 

περάσουμε στο ακριβώς αντίθετο όπου δεν εμφανίζεται έργο. Το πρόγραμμα κατά τη γνώμη μας είναι πάρα 

πολύ φτωχό και σε ιδέες και σε αριθμό έργων, υπάρχουνε κάποιες αντιφάσεις κατά τη γνώμη μας επίσης, δεν 

φαίνεται καθόλου το ποσοστό με το οποίο είναι συνδεδεμένο το τεχνικό πρόγραμμα με το επιχειρησιακό 

σχέδιο κάτι που είναι εντελώς απαραίτητο και είναι και κρίσιμης σημασίας κατά τη γνώμη μας, υπάρχουν 

κάποιες αντιφάσεις γύρω από το γεγονός ότι η αρμόδια υπηρεσία για το τεχνικό πρόγραμμα παρουσιάζει έναν 

κατάλογο έργων για τα οποία δεν υπήρχε ωρίμανση και η πρότασή της, η εισήγησή της είναι να 

επανεξεταστούν όσο αφορά τη χρησιμότητά τους, όλα αυτά τα έργα τοποθετήθηκαν στο πρόγραμμα. 

Αντίθετα σχεδόν καμία από τις προτάσεις για νέες δράσεις δεν συμπεριλήφθηκε και θα έλεγα ότι αν πάμε σε 

μερικά φανταχτερά όπως το κολυμβητήριο, το κυνοκομείο και τα σχολεία θα πρέπει να είμαστε και φειδωλοί 

σ’ αυτά που λέμε, αλλά να κάνω και μια παρατήρηση ειδικά για το κολυμβητήριο. Δεν χρειάζεται η τωρινή 

δημοτική αρχή να προσπαθεί να δικαιολογήσει παραλείψεις και αστοχίες της προηγούμενης δημοτικής αρχής. 

Αυτές φάνηκαν. Αυτό που ζούμε τώρα είναι σε μεγάλο βαθμό το αποτέλεσμα αυτών των άστοχων επιλογών 

και των άστοχων αποφάσεων. Και είναι και το αποτέλεσμα μιας αντίληψης που ξεκίνησε από την παραλαβή 

του κολυμβητηρίου από τη γενική γραμματεία αθλητισμού η οποία αντίληψη έλεγε πως όσο έχω 

εξασφαλισμένη για 10 χρόνια τη χρηματοδότηση από εκεί θα το λειτουργήσω, ταυτόχρονα μ’ αυτή τη 

χρηματοδότηση θα μπαλώσω και δεξιά αριστερά κι άλλες τρύπες κι όταν τέλειωσε η χρηματοδότηση βρέθηκε 
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μπροστά σ’ ένα τεράστιο αδιέξοδο το οποίο έχει σαν αποτέλεσμα την κατάρρευση όλου του συστήματος. Και 

σ’ αυτό εδώ το σκηνικό βέβαια έχει μεγάλες ευθύνες η προηγούμενη δημοτική αρχή, έχουν μεγάλες ευθύνες 

νυν δημοτικοί σύμβουλοι που ήταν και πριν, δημοτικοί σύμβουλοι οι οποίοι ανήκουν και στην παράταξη της 

τωρινής δημοτικής αρχής αλλά και στην αντιπολίτευση. Δεν χρειάζεται λοιπόν να δικαιολογούμε αυτές τις 

αποφάσεις παρά ξεκάθαρα να τις καταδεικνύουμε γιατί μόνο έτσι θ’ αντιληφθούμε και θα καταλάβουμε ποια 

ήταν α μεγάλα σφάλματα που μας οδήγησαν σ’ αυτήν εδώ την κατάρρευση. Και χαίρομαι που υπάρχουν και 

προτάσεις εναλλακτικές μήπως βρούμε μια άκρη. Επανερχόμενος στο γενικό πλαίσιο της τοποθέτησής μου 

λέω ότι οι λόγοι που ανέφερα πριν είναι οι λόγοι για τους οποίους καταψηφίζουμε την πρόταση που υπάρχει».  

Στη συνέχεια τον λόγο πήρε ο Δήμαρχος Ξάνθης κ. Χαράλαμπος Δημαρχόπουλος ο οποίος είπε: 

«Βεβαίως δεν μπορούν οι παρατάξεις τις αντιπολίτευσης να ψηφίσουν το τεχνικό πρόγραμμα γιατί μέχρι 

τώρα δεν το έχουν κάνει ούτε θα το κάνουν και φέτος. Η αλήθεια είναι ότι μπορεί να μη σας αρέσει αλλά η 

πόλη προχωράει μπροστά. Προχωράει είτε γιατί ολοκληρώνει έργα της προηγούμενης διοίκησης που δεν 

πρόλαβαν να ολοκληρωθούν είτε γιατί εντάσσει καινούργια έργα και τα ολοκληρώνει, να σας θυμίσω ότι 

καινούρια έργα των 1.150.000€ συμβασιοποιήθηκαν πέρυσι το Σεπτέμβριο και ολοκληρώθηκαν μέχρι και το 

Δεκέμβριο και έχουν δοθεί ήδη στην κοινωνία, επίσης καινούριες μελέτες έχουν ολοκληρωθεί και έχουν 

παραληφθεί από αυτό το ΔΣ, άρα είναι ψευδές ότι δεν υπάρχουν ούτε καινούρια έργα ούτε καινούριες 

μελέτες, τη στιγμή που μέσα σ’ αυτή τη θητεία και ξεκίνησαν έργα και μελέτες και ολοκληρώθηκαν. Και 

ταυτόχρονα ολοκληρώθηκα και όλα τα έργα που δεν είχαν ολοκληρωθεί την προηγούμενη περίοδο με το 

ΕΣΠΑ. Καταλαβαίνετε λοιπόν ότι υπάρχει ένας τεράστιος φόρτος δουλειάς προς δύο κατευθύνσεις. Το ένα να 

καλύψει ό,τι δεν έχει ολοκληρώσει και το άλλο να εντάξει και να ολοκληρώσει και καινούριες παρεμβάσεις 

και έργα. Στην αναφορά που έκανε ο Δήμαρχος ότι συνήθως οι προβλέψεις πέφτουν έξω. Δεν ήταν τυχαία η 

αναφορά. Αυτές οι προβλέψεις αφορούσαν το οικονομικό κομμάτι αυτό το οποίο θα ενταχθεί μέσα στον 

προϋπολογισμό. Το τεχνικό πρόγραμμα είναι κομμάτι του προϋπολογισμού. Και να σας θυμίσω ότι το 

οικονομικό κομμάτι του προϋπολογισμού και όχι μόνο του τεχνικού προγράμματος γιατί η λειτουργία του 

δήμου δεν είναι μόνο το τεχνικό πρόγραμμα, είναι και οι προμήθειες οι οποίες δεν εντάσσονται εδώ και εκεί 

πολλά έργα γίνονται με τη διαδικασία των προμηθειών. Είτε των υπηρεσιών και υπηρεσίες πολλές δεν 

εντάσσονται μέσα σ’ ένα τεχνικό πρόγραμμα. Να σας θυμίσω λοιπόν αυτές τις προβλέψεις οι οποίες τις 

είχαμε και πέρυσι στον προϋπολογισμό είτε ήταν από το τεχνικό πρόγραμμα είτε ήταν από άλλες δράσεις του 

δήμου, ότι έπεσαν έξω κατά 6εκ προς τα πάνω όμως. Είχαν έναν προϋπολογισμό που έκλεισε στα τέλη του 

2015 κατά 6εκ επιπλέον. Λέω λοιπόν ότι με βάση τα δεδομένα πολλά από τα έργα τα οποία ολοκληρώνονται 

συνήθως τέλος του έτους και κόβονται τα τιμολόγια και πληρώνονται οι ανάδοχοι δεν μπορούν να 

συμπεριληφθούν μέσα στην πρόβλεψη όταν η πρόβλεψη γίνεται μέσα στον Αύγουστο. Εκτιμούμε λοιπόν ότι 

και το τεχνικό πρόγραμμα που είναι κομμάτι του προϋπολογισμού αλλά και κατεξοχήν ο προϋπολογισμός ότι 

τελικά όπως και πέρυσι θα κλείσει πολύ περισσότερο απ’ ότι είχαμε προϋπολογίσει ή είχαμε υπολογίσει ή 

είχαμε εκτιμήσει. Δεν έχω να πω κάτι άλλο, έτσι κι αλλιώς είδα ότι στην τοποθέτησή σας έχετε αποφασίσει 

να μην ψηφίσετε το τεχνικό πρόγραμμα αν κι εγώ θα ήθελα να ψηφιστεί όπως και θα ήθελα να δω και κάποια 

πρόταση να εντάξουμε κάποιο νέο έργο και εμείς θα βρίσκαμε τα χρήματα. Και σχετικά μ’ αυτό που είπε ο κ. 

Τσιακίρογλου έχει δίκιο. Σ’ ένα σημείο. Αλλά σήμερα παραλάβαμε την κυκλοφοριακή μελέτη. Δεν είναι 

δυνατόν σήμερα να παραλαμβάνεις την κυκλοφοριακή μελέτη, να έχουμε ήδη εντάξει μέσα έργα, μην ξεχνάτε 

ότι το προηγούμενο διάστημα είχαμε περάσει από δω την πρόταση για το ΒΑΑ, εκεί μέσα υπήρχαν πάρα 

πολλά έργα τα οποία δεν είναι μέσα στο τεχνικό πρόγραμμα σήμερα, κούμπωναν ακριβώς επάνω στην 

κυκλοφοριακή μελέτη αλλά θα έρθουν ως αναμόρφωση του τεχνικού προγράμματος εάν τελικά καταφέρει ο 

δήμος να εντάξει όλο το σχέδιο της στρατηγικής βιώσιμης ανάπτυξης».  
Τέλος ο Πρόεδρος  κάλεσε το Σώμα να αποφασίσει σχετικά. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων, έχοντας υπόψη την εν λόγω εισήγηση καθώς και 
α) τις διατάξεις του άρθρου 63 παρ. γ του Ν.3852/10, β) την εισήγηση της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών 
Δήμου Ξάνθης, γ) την αρίθμ.3/2016 ομόφωνη απόφαση της Εκτελεστικής Επιτροπής,  

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 
Εγκρίνει το Τεχνικό Πρόγραμμα του Δήμου Ξάνθης έτους 2017 που συντάσσεται ανά ΠΗΓΗ 
ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ όπως εμφανίζεται παρακάτω, έχοντας υπόψη και τα χρηματικά υπόλοιπα παρελθόντων 
ετών από τις επιχορηγήσεις ΣΑΤΑ επενδύσεων και ΣΑΤΑ σχολικών κτιρίων, που υπολογίστηκαν ως κάτωθι : 
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2. ΥΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ΔΙΑΘΕΣΙΜΩΝ ΠΟΡΩΝ ΓΙΑ ΤΟ ΤΕΧΝ. ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΕΤΟΥΣ 2017
Α. ΣΑΤΑ ΕΠΕΝΔΥΣΕΩΝ

ΠΟΣΟ ΠΟΥ ΔΙΑΤΕΘΗΚΕ ΓΙΑ ΤΟ ΤΕΧΝΙΚΟ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΤΟΥ ΤΡΕΧΟΝΤΟΣ ΕΤΟΥΣ 3.454.910,82

ΠΟΣΟ ΠΟΥ ΠΡΟΒΛΕΠΕΤΑΙ ΝΑ ΑΠΟΡΡΟΦΗΘΕΙ σύμφωνα με την προηγούμενη σελίδα 1.252.177,70

ΧΡΗΜΑΤΙΚΟ ΥΠΟΛΟΙΠΟ ΠΟΥ ΠΡΟΒΛΕΠΕΤΑΙ ΩΣ ΔΙΑΘΕΣΙΜΟ 2.202.733,12

ΠΡΟΒΛΕΠΟΜΕΝΑ ΕΣΟΔΑ 2017 1.126.500,00

ΔΙΑΘΕΣΙΜΟΙ ΠΟΡΟΙ ΓΙΑ ΤΟ ΤΕΧΝΙΚΟ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΤΟΥ 2017 3.329.233,12

Β. ΣΑΤΑ ΣΧΟΛΙΚΩΝ ΚΤΙΡΙΩΝ

ΠΟΣΟ ΠΟΥ ΔΙΑΤΕΘΗΚΕ ΓΙΑ ΤΟ ΤΕΧΝΙΚΟ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΤΟΥ ΤΡΕΧΟΝΤΟΣ ΕΤΟΥΣ 372.222,28

ΠΟΣΟ ΠΟΥ ΠΡΟΒΛΕΠΕΤΑΙ ΝΑ ΑΠΟΡΡΟΦΗΘΕΙ σύμφωνα με την προηγούμενη σελίδα 41.800,00

ΧΡΗΜΑΤΙΚΟ ΥΠΟΛΟΙΠΟ ΠΟΥ ΠΡΟΒΛΕΠΕΤΑΙ ΩΣ ΔΙΑΘΕΣΙΜΟ 330.422,28

ΠΡΟΒΛΕΠΟΜΕΝΑ ΕΣΟΔΑ 2017 166.300,00

ΔΙΑΘΕΣΙΜΟΙ ΠΟΡΟΙ ΓΙΑ ΤΟ ΤΕΧΝΙΚΟ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΤΟΥ 2017 496.722,28

Γ. ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΠΟΡΟΙ

ΠΟΣΟ ΠΟΥ ΔΙΑΤΕΘΗΚΕ ΓΙΑ ΤΟ ΤΕΧΝΙΚΟ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΤΟΥ ΤΡΕΧΟΝΤΟΣ ΕΤΟΥΣ 2.336.007,76

ΠΟΣΟ ΠΟΥ ΠΡΟΒΛΕΠΕΤΑΙ ΝΑ ΑΠΟΡΡΟΦΗΘΕΙ σύμφωνα με την προηγούμενη σελίδα 27.831,61

ΧΡΗΜΑΤΙΚΟ ΥΠΟΛΟΙΠΟ ΠΟΥ ΠΡΟΒΛΕΠΕΤΑΙ ΩΣ ΔΙΑΘΕΣΙΜΟ 2.308.176,15

Δ. ΔΩΡΕΑ ΙΔΡΥΜΑΤΟΣ Β.Γ. ΜΕΛΑ

ΠΟΣΟ ΠΟΥ ΔΙΑΤΕΘΗΚΕ ΓΙΑ ΤΟ ΤΕΧΝΙΚΟ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ ΤΟΥ ΤΡΕΧΟΝΤΟΣ ΕΤΟΥΣ 40.000,00

ΠΟΣΟ ΠΟΥ ΠΡΟΒΛΕΠΕΤΑΙ ΝΑ ΑΠΟΡΡΟΦΗΘΕΙ σύμφωνα με την προηγούμενη σελίδα 30.000,00

ΧΡΗΜΑΤΙΚΟ ΥΠΟΛΟΙΠΟ ΠΟΥ ΠΡΟΒΛΕΠΕΤΑΙ ΩΣ ΔΙΑΘΕΣΙΜΟ 10.000,00

Κατόπιν αυτών, προκύπτει η δυνατότητα κατάρτισης Τεχνικού Προγράμματος 

ως κάτωθι :

α/α ΣΥΝΟΛΙΚΑ

1 626.440,00

2 3.329.233,12

3 496.722,28

4 2.308.176,15

5 10.000,00

6.770.571,55ΣΥΝΟΛΑ

ΠΗΓΗ ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ

Ε.Π.ΠΕΡ. ΑΝ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ- ΘΡΑΚΗΣ 2014-2020 

ΣΑΤΑ

ΣΑΤΑ ΣΧΟΛΕΙΩΝ

ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΠΟΡΟΙ

ΔΩΡΕΑ ΙΔΡΥΜΑΤΟΣ Β.Γ. ΜΕΛΑ
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Στο σημείο αυτό σκόπιμο κρίνουμε να παραθέσουμε διαχρονικά στοιχεία σχετικά με τις ετήσιες

απορροφήσεις των τεχνικών προγραμμάτων, προκειμένου να διαμορφώσετε όσο το δυνατόν 

ασφαλή κρίση για την κατάρτιση του νέου Τεχνικού Προγράμματος.

ΥΨΟΣ ΤΕΧΝ. ΠΡΟΓΡ. ΔΙΑΘΕΣΙΜΕΣ ΠΙΣΤΩΣΕΙΣ ΑΠΟΡΡΟΦΗΘΕΙΣΕΣ

2016 5.025.760,45 6.634.809,45 1.784.890,25 26,90% ΠΡΟΒΛΕΨΗ

2015 6.366.409,42 9.731.759,61 2.387.678,79 24,53%

2014 6.195.689,99 8.855.576,56 3.146.655,31 35,53%

2013 7.955.060,10 9.790.403,30 4.814.693,91 49,18%

2012 5.880.589,07 10.350.257,01 4.290.061,23 41,45%

2011 4.997.718,50 6.393.703,72 2.114.049,05 33,06%

Οι λόγοι στους οποίους οφείλονται τα ποσοστά των απορροφηθεισών πιστώσεων σε σχέση 

με τις διατεθείσες οφείλονται :

1 Υποχρέωση διάθεσης της συνολικής πίστωσης, προκειμένου να κινηθεί διαδικασία ωρίμανσης 

2 Ελλειπέστατη οργάνωση υπηρεσίας δημοτικής περιουσίας/σχεδόν καθολική ανυπαρξία νομιμοποιητικών εγγράφων

3 Δυσχερής συντονισμός προαπαιτούμενων ενεργειών υπηρεσίας πολεοδομικών εφαρμογών

4 Συνεχής μείωση του ανθρώπινου δυναμικού

5 Συνεχής αύξηση αρμοδιοτήτων

6 Αλεπάλληλες αλλαγές στις διατάξεις της νομοθεσίας

7 Μόνιμη ενασχόληση με ελέγχους έργων που εκτελέστηκαν ακόμα και προ εικοσαετίας

 

Το Σχέδιο του Τεχνικού Προγράμματος καταρτίζεται ανά ΠΗΓΗ ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ όπως εμφανίζεται 

στον παρακάτω πίνακα.   

Με κεφαλαία γράμματα επισημαίνονται τα έργα της Δημοτικής Ενότητας Σταυρούπολης, με μικρά γράμματα  

τα έργα της Δημοτικής Ενότητας  Ξάνθης και με πλάγια αυτά που αφορούν στο σύνολο του Δήμου. 

Με χρώμα κίτρινο επισημαίνονται τα συνεχιζόμενα έργα, με χρώμα πράσινο αυτά που βρίσκονται σε στάδιο 

ωρίμανσης (εκπόνηση μελετών, αδειοδοτήσεις- εγκρίσεις)  και χωρίς χρώμα τα νέα έργα. 

Ο τίτλος κάθε δράσης συνοδεύεται από : 

1) Το ποσό που αναφέρεται στον προϋπολογισμό μελέτης  (που είναι ενδεικτικός στην περίπτωση που δεν 

έχει ολοκληρωθεί ή δεν υπάρχει η αντίστοιχη μελέτη) ή στο ύψος της σύμβασης, όπως έχει προς το παρόν 

διαμορφωθεί  

2) Το ποσό που προβλέπεται να απορροφηθεί έως 31-12-16 και  

3) Το ποσό που εκτιμάται ότι θα απορροφηθεί εντός του 2017 
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ΚΑΤΑΡΤΙΣΗ ΣΧΕΔΙΟΥ ΤΕΧΝΙΚΟΥ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΟΣ ΕΤΟΥΣ 2017

Α/Α ΚΑΕ ΤΙΤΛΟΣ ΕΡΓΟΥ
ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ 

Η ΣΥΜΒΑΣΗ

ΠΡΟΒΛΕΨΗ 

ΑΠΟΡΡΟΦΗΣΗΣ 

ΕΝΤΟΣ ΤΟΥ 2016

ΑΠΟΡΡΟΦΗΣΗ 

ΕΝΤΟΣ 2017

ΠΗΓΗ ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ Ε.Π. ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΣ ΑΝ. ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ- ΘΡΑΚΗΣ 2014-2020

1 30.7311.07 Αποκατάσταση διατηρητέου κτιρίου 

δημαρχείου Ξάνθης και αλλαγή χρήσης σε 

χώρο συνάθροισης κοινού και γραφεία- 

προσθήκη ανελκυστήρα 

1.651.495,86 139.208,00 626.440,00

ΠΗΓΗ ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ ΣΑΤΑ ΕΠΕΝΔΥΣΕΩΝ

1 30.7323.09 Ασφαλτοστρώσεις στη Δημ. Κοινότητα 

Ευμοίρου (ΣΑΤΑ)
177.210,76 100.000,00 77.000,00

2 30.7333.02 Βελτίωση οδοστρωμάτων σε οδούς της Δ.Ε. 

Ξάνθης (ΣΑΤΑ)
1.101.000,00 500.000,00 304.000,00

3 30.7413.02 Μελέτη διαμόρφωσης της δυτικής 

εισόδου(ΣΑΤΑ)
391.884,15 5.000,00 245.000,00

4 30.7331.01 Συντήρηση δημοτικών κτιριακών 

εγκαταστάσεων (ΣΑΤΑ)
140.000,00 20.000,00 120.000,00

5 30.7321.09 Εργασίες στην κολυμβητική δεξαμενή 

Ξάνθης για εξοικονόμηση ενέργειας (ΣΑΤΑ) 410.000,00 0,00 350.000,00

6 30.7322.07 Αισθητική αναβάθμιση παιδικών χαρών 

Δήμου Ξάνθης (ΣΑΤΑ)
300.000,00 0,00 200.000,00

7 30.7323.03 Διαμόρφωση οδών Αγίας Ειρήνης & 

Σολδάτου (ΣΑΤΑ)
140.000,00 0,00 70.000,00

8 30.7323.05 Έργο σύνδεσης οδού Aνθ.M. Γεωργίου με 

οδό Βασ. Κων/νου (ΣΑΤΑ)
100.000,00 0,00 50.000,00

9 30.7324.01 Διαμόρφωση πεζοδρομίων οδού 

Κουγιουμτζόγλου & τμήματος οδού 28ης 

Οκτωβρίου (ΣΑΤΑ)

200.000,00 0,00 100.000,00

10 30.7331.02 Αποκατάσταση Κ.Χ. πάνω από το δημοτικό 

parking (ΣΑΤΑ)
150.000,00 0,00 100.000,00

11 30.7331.05 ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΚΤΙΡΙΑΚΩΝ ΕΓΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ 

ΔΑΣΙΚΟΥ ΧΩΡΙΟΥ (ΣΑΤΑ)
150.000,00 0,00 100.000,00

12 30.7413.06 Μελέτη διαμόρφωσης της ανατολικής 

εισόδου (ΣΑΤΑ)
580.592,42 0,00 50.000,00

13 30.7334.03 Αποκατάσταση- ανακατασκευή 

πεζοδρομίων(ΣΑΤΑ)
50.000,00 0,00 20.000,00

14 30.7323.02 Ολοκλήρωση ασφαλτόστρωσης οδών 

οικισμού Λεύκης (ΣΑΤΑ)
300.000,00 0,00 200.000,00

15 30.7411.02 Μελέτες για τη νομιμοποίηση του σχολικού 

συγκροτήματος των 2ου & 3ου Γυμνασίων 

Ξάνθης (ΣΑΤΑ)

350.000,00 0,00 150.000,00

16 30.7411.07 Μελέτες για τη νομιμοποίηση του σχολικού 

συγκροτήματος επί της οδού Δημοκρίτου 27 

στην Ξάνθη (ΣΑΤΑ)

350.000,00 0,00 180.000,00
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17 30.7412.06 Μελέτη πεζογέφυρας Κιμμερίων(ΣΑΤΑ) 65.000,00 0,00 30.000,00

18 30.7412.07 Μελέτη πεζογέφυρας & διαμόρφωσης κόμβου 

σύνδεσης Παλιάς & Νέας Χρύσας(ΣΑΤΑ)

65.000,00 0,00 33.233,12

19 15.7331.02 Αναβάθμιση εγκαταστάσεων γηπέδων Ευμοίρου & 

Δροσερού  (ΣΑΤΑ)

40.000,00 0,00 40.000,00

20 30.7332.01 Αποκατάσταση πλατείας Παλιάς Χρύσας(ΣΑΤΑ)    20.000,00 0,00 20.000,00

21 30.7311.02 Αποκατάσταση αλσύλιου & αναψυκτηρίου Ευμοίρου 

(ΣΑΤΑ) 

100.000,00 0,00 50.000,00

22 30.7322.02 ΔΙΑΜΟΡΦΩΣΗ ΠΛΑΤΕΙΑΣ ΚΑΤΩ ΚΑΡΥΟΦΥΤΟΥ (ΣΑΤΑ) 80.000,00 0,00 50.000,00

23 30.7322.04 Σημειακές παρεμβάσεις στην πλατεία Δημοκρατίας 

(ΣΑΤΑ) 

50.000,00 0,00 50.000,00

24 30.7323.12 Ανακατασκευή κόμβου συνοικισμού Καλιθέας (ΣΑΤΑ) 200.000,00 0,00 130.000,00

25 30.7324.02 Αποκατάσταση πεζόδρομου Σμ.Ηρ. Μητράκη (ΣΑΤΑ) 50.000,00 0,00 50.000,00

26 30.7326.02 ΑΝΑΒΑΘΜΙΣΗ ΕΓΚΑΤΑΣΤΑΣΕΩΝ ΓΗΠΕΔΟΥ 

ΣΤΑΥΡΟΥΠΟΛΗΣ (ΣΑΤΑ)

50.000,00 0,00 50.000,00

27 30.7412.02 ΜΕΛΕΤΗ ΕΞΩΤΕΡΙΚΟΥ ΔΙΚΤΥΟΥ ΥΔΡΕΥΣΗΣ 

ΣΤΑΥΡΟΥΠΟΛΗΣ ΑΠΌ ΠΗΓΕΣ ΚΑΛΙΘΕΑΣ (ΣΑΤΑ)

160.000,00 0,00 60.000,00

28 Αποκατάσταση βλαβών οδοστρώματος του αρθ.7 του 

Ν.3481/06 (ΣΑΤΑ)

400.000,00 0,00 300.000,00

29 Συντήρηση αγροτικής οδοποιιας (ΣΑΤΑ) 200.000,00 0,00 150.000,00

ΣΥΝΟΛΟ 3.329.233,12

ΠΗΓΗ ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ ΣΑΤΑ ΣΧΟΛΕΙΩΝ

1 15.7331.08 Επιχορηγήσεις Σχολικών Επιτροπών (ΣΑΤΑ ΣΧ) 76.608,88

2 15.7331.04 ΕΠΙΣΚΕΥΗ & ΣΥΝΤΗΡΗΣΗ ΣΧΟΛΙΚΩΝ ΚΤΙΡΙΩΝ ΣΤΗ ΔΗΜ. 

ΕΝ. ΣΤΑΥΡΟΥΠΟΛΗΣ(ΣΑΤΑ ΣΧ.)

6.390,40 0,00 6.390,40

3 30.7311.10 Αντικατάσταση κουφωμάτων και λέβητα στο 13ο 

Νηπιαγωγείο Ξάνθης(ΣΑΤΑ ΣΧ.)

14.159,78 0,00 13.723,00

4 15.7331.01 Ανακαίνιση εργαστηρίων 2ου ΕΠΑΛ Ξάνθης (ΣΑΤΑ ΣΧ) 280.000,00 0,00 250.000,00

5 15.7326.01 Περίφραξη οικοπέδου σχολικού συγκροτήματος στο 

Δροσερό (ΣΑΤΑ ΣΧ.)

50.000,00 0,00 50.000,00

6 Επισκευή & συντήρηση σχολικών κτιρίων (ΣΑΤΑ ΣΧ) 100.000,00

ΣΥΝΟΛΟ 496.722,28
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ΠΗΓΗ ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΠΟΡΟΙ

1 40.7413.18 Μελέτη οριοθέτησης ρέματος στα όρια περιοχής Πέρα 

Αμπέλια με πανεπιστημιούπολη

6.300,00 0,00 6.300,00

2 40.7413.26 Μελέτη γεωλογικής καταλληλότητας για τη σύνταξη & 

έγκριση τοπικού ρυμοτομικού σχεδίου στον οικισμό 

Κιμμερίων του Δήμου Ξάνθης για τον  χαρακτηρισμό του 

χώρου ως χώρος αθλητισμού & καθορισμός όρων δόμησης 

αυτού

6.444,03 0,00 1.803,03

3 40.7413.13 Ολοκλήρωση της Πολεοδομικής Μελέτης & εκπόνηση 

Πράξης εφαρμογής στις περιοχές Πέρα- Αμπέλια-Π. 

Τσαλδάρη-Γυμναστηρίου Δ.Ξ.  

157.600,00 0,00 30.000,00

4 40.7413.14 Ολοκλήρωση Πολεοδομικής Μελέτης & Πράξης Εφαρμογής 

στις περιοχές επέκτασης του Γ.Π.Σ.  Ξάνθης Λευκού 

Πύργου, Λαχανόκηποι, & Σιδ. Σταθμού

155.270,00 0,00 10.000,00

5 40.7413.15 Δημιουργία χαρτογραφικών υποβάθρων & Γ.Π.Σ. Δήμου 

Ξάνθης 

371.791,61 62.000,00 89.070,45

6 40.7413.22 Σύνταξη πράξης τακτοποίησης- αναλογισμού & 

αποζημίωσης ρυμοτομούμενων ιδιοκτησιών στην οδό 

Τσιμισκή από οδό Μιαούλη έως λεωφόρο Στρατού

12.858,17 0,00 12.858,17

7 40.7413.04 Μελέτη γεωλογικής καταλληλότητας στην περιοχή Λευκού 

Πύργου του Δήμου Ξάνθης

8.597,70 0,00 8.597,70

8 15.7311.01 Κατασκευή κυνοκομείου Δήμου Ξάνθης 950.000,00 0,00 600.000,00

9 30.7333.03 Συντήρηση οδών & Κ.Χ. Δήμου Ξάνθης 1.798.000,00 0,00 500.000,00

10 30.7323.01 Κατασκευή τεχνικών έργων οδού, αποκατάσταση ζημιών 

και βελτίωση βατότητας οδικών τμημάτων του Δήμου 

Ξάνθης

1.000.000,00 0,00 740.000,00

11 40.7413.03 Ίδρυση τριγωνομετρικού και πολυγωνομετρικού δικτύου 

πόλεως Ξάνθης

200.000,00 0,00 50.000,00

12 15.7322.02 Διαμόρφωση - Αποκατάσταση Αθλητικών Χώρων στη 

Χρύσα        

30.000,00 0,00 30.000,00

13 Μελέτη περιβαλλοντικής αδειοδότησης των έργων της 

διευθέτησης ρέματος στα όρια περιοχής Πέρα Αμπέλια με 

πανεπιστημιούπολη

5.000,00 0,00 5.000,00

14 Σύνταξη πράξης τακτοποίησης- αναλογισμού & 

αποζημίωσης ρυμοτομούμενων ιδιοκτησιών στην οδό 

Καραμανλή

18.000,00 0,00 5.000,00

15 Μελέτη γεωλογικής καταλληλότητας στην περιοχή 

'Δροσερό' του Δήμου Ξάνθης, για έγκριση τοπικού 

ρυμοτομικού (χώρος εκπαίδευσης)

6.500,00 0,00 6.500,00

16 Μελέτη τροποποίησης/ μετατροπής συντεταγμένων 

τοπογραφικού υποβάθρου στον οικισμό Παλλινοστούντων 

6.000,00 0,00 6.000,00

17 Μελέτες υλοποίησης ορίων οικισμών κάτω των 2000 

κατοίκων

12.000,00 0,00 12.000,00

ΣΥΝΟΛΟ 2.113.129,35

ΠΗΓΗ ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ ΔΩΡΕΑ ΙΔΡΥΜΑΤΟΣ Β.Γ. ΜΕΛΑ

1 30.7311.09 Αντικατάσταση κουφωμάτων και λέβητα στο 13ο 

Νηπιαγωγείο Ξάνθης

40.000,00 30.000,00 10.000,00
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Συνοπτικά τα παραπάνω παρουσιάζονται σε πίνακα ως κάτωθι :

α/α ΠΗΓΗ ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ

1 Ε.Π.ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΣ ΑΝ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ- ΘΡΑΚΗΣ 2014 -2020 626.440,00

2 ΣΑΤΑ ΕΠΕΝΔΥΣΕΩΝ 3.329.233,12

3 ΣΑΤΑ ΣΧΟΛΕΙΩΝ 496.722,28

4 ΔΗΜΟΤΙΚΟΙ ΠΟΡΟΙ 2.113.129,35

5 ΔΩΡΕΑ ΙΔΡΥΜΑΤΟΣ Β.Γ. ΜΕΛΑ 10.000,00

ΣΥΝΟΛΙΚΑ 6.575.524,75  
 

Μειοψήφησαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Μπένης Δημήτριος, Ανταμπούφης Νικόλαος, Καμαρίδης Ιπποκράτης, 
Τσιακίρογλου Σωτήριος, Εμμανουήλ Φανουράκης, Μυλωνάς Γεώργιος, Τσαρεκτσή Τζενάν, Μπαντάκ Σιαμπάν, 
Μιχαλοπούλου Αλίκη, Δημούδη Χρυσούλα για τους λόγους που αναφέρονται στο ιστορικό μέρος της παρούσης 
απόφασης.   
................................................................................................................................................................................. 
Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
      Ο Πρόεδρος               Τα μέλη 
Δρεμσίζης Ιωάννης                       (Ακολουθούν υπογραφές) 
    (Υπογραφή) 

Ακριβές απόσπασμα 
Ξάνθη 26-10-2015 

Με εντολή Δημάρχου 
Η Ειδική Γραμματέας του Δημ.Σ/λίου 

 
 

Ανδρέου Μαρία - Άννα 
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